
 
Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb 
25 maj 2023  
 
§ 34-43, No 5 
 
Närvarande:  
Maria Gabrielsson, ordförande 
Kerstin Ek, kassör 
Linda Penttilä, vice ordförande 
Håkan Sjödin, ledamot 
Magnus Strid, suppleant 
Annica Nordström, suppleant 
 
Frånvarande: 
Elin Näslund, sekreterare, Åsa Fernström, ledamot, Anelie Andersson, ledamot 
 
§ 34 Mötet öppnas -Maria öppnar mötet 
 
§ 35 Val av justerare -Kerstin Ek och Linda Penttilä 
 
§ 36 Fastställande av dagordningen –Dagordningen fastställs med tillägg på övriga frågor a-
b 
 
§ 37 Föregående protokoll 
 
§ 38 Ekonomisk rapport. 

a) Verifikationslista, se bilaga 1.  
b) Resultatrapport och balansräkning för perioden, se bilaga 2. 

Köket är minus just nu, detta pga stora inköp inför säsongen. Mer tävlingar är på gång och 
därmed borde det jämna ut sig. 
 
§ 39 Skrivelser – vidarebefordrat info från SBK till styrelsen via mejl.  
 
§ 40 Rapporter från sektorer 

a) HUS/Hundägarutbildningssektorn 
Instruktionsmöte förra veckan. De försöker att ha framförhållning med att lägga ut 
kurser men det är svårt. Flera kurser under sommaren och hösten. HUS försöker att 
hitta fler som vill bli instruktörer så att fler kan dela på arbetet. Planer på kurser;  
tävlingslydnad startklass-klass1, nosework-kurs, kortare kurser –ej bestämt grenar. 
Det behövs även mer valp och vardagaslydnadskurser. Finns även planer på “prova 
på kvällar” där man förhoppningsvis kan fånga upp nya medlemmar eller de som vill 
byta gren. De har även pratat om en “sätt ihop din egen kurs” där man kan köpa visa 
av delarna eller alla. Där kan de även vara olika instruktörer för olika delar.  

 
b) Bruks/Lydnad sektorn.  

Micke Hjort har representerat klubben på SBK-distriktets domarkonferens.  



De har haft två stycken träningstävlingar, en i brukslydnad och en i tävlingslydnad. 
Två tävlingar i spår, en apell och en lkl-hkl. 

 
c) Agility- och Hooper sektorn 

Två kurser igång i agility, Kerstin håller den ena och Conny den andra, nöjda deltagare 
där fler önskar att få gå en en fortsättningskurs. 
De har sålt det gamla A-hindret och en gammal balans för 4800kr samt en gammal 
mur, den fick de 900kr för. Dessa pengar ska gå till en ny kort-tunnel. 
Agilitytävlingar 3-4juni, fler funktionärer behövs. 
Haft egen städdag. 
Blåbär och vanliga agilitytävlingar planerade under sommaren. 
Conny (domare)och Kerstin (tävlingsledare) är snart klara med sin hoopersutbildning, 
de har klarat teorin och ska nu ha sin praktiska examination den 6juni, hittills är 12st 
anmälda till den inofficiella tävlingen. 
Staket behövs runt agilityplanen så att inga allvarliga incidenter händer, det är dock 
dyrt och vi behöver samla in pengar till detta. Staket man tittat på är ett sk fjällstaket 
som i huvudsak används till slalombackar och dyl. 

 
d) Specialsöks- och Nosework sektorn 

Specialsök är från den 1/11-23 en officiell tävlingsgren. Klubben anordnar tävling i 
Torö hembygdsgård samma dag. Detta kommer troligtvis göra så att det blir större 
intresse för kurser till hösten. 
 

e) Mondioring sektorn 
Kommer anordna tävling den 30/9. Temat för tävlingen är hemlig fram till tävlingsdagen. 
Klasser för dagen är:  
STMR = Behörighetsprov för Mondioring. Likvärdigt som BH-prov.  
MR Lydnad, Hopp och Skydds  
MRL Enbart Lydnad  
MRLH Lydnad och Hopp 
 
Vi har även en mail för att komma i kontakt med mondiogruppen. TEAM.STH.BOX@gmail.com 
Vill man hjälpa till som funktionär är ni välkomna men vi vill såklart ha publik! 
 
Ligger en del träning för olika tävlingar då vi alla kombinerar olika träningsgrenar. bla, 
Bruks, IGP, Lydnad… flera trevliga resultat såsom; Godkända BH prov, Uppflytt och 
godkända tävlingar. Fortsätter hålla 1helgdags pass i månaden och nu kommer även en 
del planering gå till tävlingen vi skall anordna. 
 
f) Rallylydnad sektorn 
Vi kommer se över rallyns FB sida och ta bort personer som inte längre är medlemmar. 
Vi har mailat HUS jan och maj angående att vi har önskemål om nybörjarkurs i rally , 
har inte fått någon återkoppling. 
Funkisar är klara inför vår tävling 17/6 
DM: På DM kom Anette Björkman Bergström med Flipper 2:a  och Jessica Broberg med 
Trasse 3:a. 
SM:  Anette Björkman Bergström med Flipper och Jessica Broberg med Trassel 
är  kvalade till SM i Rallylydnad 



 
 

g) IGP  
Tävlingen gick bra arrangörsmässigt, en tävlande var missnöjd och betedde sig inte 
helt ok. 
Flera tävlingar kommer till hösten. 

 
h) Hemsidan 

Maria ser över med Danderyd-Täby hur de har gjort det med betalningsbiten för 
kurser då det inte fungerar med nya webbportalen.  

 
i) Köket  

Vi får hjälpas åt att fylla på. 
 

j) Anläggningen  
Gräsklipparen skall servas, vi väntar på oljefilter den fungerar dock, Kerstin lägger ut 
gräsklipparschema. 
Lampor ska upp vid vattenutkastet har inte gjorts då det varit så kallt. Vi behöver 
tillgång till grävmaskin, ev har M.Corbells pappa en. Vi avvaktar mer info. 
Håkan S kommer att donera en röjsåg, den behöver servas, det får föreningen stå för. 
Problem med strömmatning till nedre plan. 

 
§ 41 Övriga frågor  
 

a) Staket till agilityplan 
Fjällstaket är vad som är aktuellt, kostar ca 900kr/2,5m, finmaskigt och skall vara mkt 
hållbart. Går att flytta. Vi behöver titta på en lösning hur det ska hålla ekonomiskt då 
det är kostsamt. Starta insamling? Sponsorer? 
 

b) SM-ekipage 
Vilka ekipage har vi som tävlar i de olika grenarna? Linda kollar Rally Lydnad, Maria 
bruks-IGP-lydnad, Kerstin agility. 
Vi sponsrar med 1000kr, inget annat. Sponsring endast till officiella SM-NORDISKA-
VM-LANDSLAG. Ej till tex schäfer-SM, Belgar-SM osv... 

 
§ 42 Nästa möte - 14/6 19:00 

 
§ 43 Mötet avslutas 19.00 
 


